



BANK OF CANADA
BANQUE DU CANADA

Biographical note: Derek D. Key

Derek D. Key was appointed to the Board of Directors of the Bank of Canada in November 2012.

Born in Summerside, Prince Edward Island, Mr. Key graduated from the University of Prince Edward Island in 1978 with a Bachelor of Arts degree in Economics. He went on to complete his Bachelor of Laws at Dalhousie University in 1981. In 2012, he was awarded an Honorary Doctor of Laws degree from the University of Prince Edward Island.

Mr. Key is currently a partner with Key Murray Law, a Prince Edward Island law firm connected regionally, nationally and internationally. He also serves as President of both Hersonsfield Management Inc. and Ninety-Four Enterprises Ltd.

Since 1999, Mr. Key has served as Chair of the Insurance Committee for the Law Society of Prince Edward Island, and has served two terms on the Board of the Atlantic Innovation Fund. He is a member of the Board of Directors for the Canadian Lawyers Insurance Association and is a past president of the Summerside Chamber of Commerce.

Mr. Key's long record of community work includes service as President of the Prince County Hospital Foundation Board, President of the Rotary Club of Summerside and Vice Chair of the 2009 Canada Summer Games Bid Committee. He is a member of the Order of Canada, a Life Member of Scouts Canada and, in 2010, was awarded the Law Society of Prince Edward Island's Distinguished Community Service Award.

January 2015



Notice biographique : Derek D. Key

Derek D. Key a été nommé au Conseil d'administration de la Banque du Canada en novembre 2012.

Né à Summerside (Île-du-Prince-Édouard), M. Key a obtenu en 1978 un baccalauréat ès arts en économique de l'Université de l'Île-du-Prince-Édouard. Il a poursuivi ses études à l'Université Dalhousie, où il a obtenu un baccalauréat en droit en 1981. Il a reçu en 2012 un doctorat honorifique en droit de l'Université de l'Île-du-Prince-Édouard.

Actuellement associé chez Key Murray Law, un cabinet d'avocats de l'Île-du-Prince-Édouard qui entretient des relations à l'échelle régionale, nationale et internationale, M. Key exerce également les fonctions de président des sociétés Hersonsfield Management Inc. et Ninety-Four Enterprises Ltd.

Depuis 1999, M. Key est président du Comité des assurances du Barreau de l'Île-du-Prince-Édouard. Il a par ailleurs accompli deux mandats en qualité de membre du conseil du Fonds d'innovation de l'Atlantique. Ancien président de la Chambre de commerce de Summerside, il est membre du conseil d'administration de l'Association d'Assurance des Juristes Canadiens.

M. Key a beaucoup œuvré dans le domaine communautaire, notamment à titre de président du conseil d'administration de la Fondation de l'hôpital du comté de Prince, de président du Club Rotary de Summerside et de vice-président du Comité de candidature pour les Jeux d'été du Canada de 2009. Il est membre de l'Ordre du Canada et membre à vie de Scouts Canada et, en 2010, le Barreau de l'Île-du-Prince-Édouard lui a remis le Prix d'honneur pour services rendus à la communauté.